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Protokół Nr XXVIII/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Klimontowie 

odbytej w dniu 16 grudnia 2020 r.  
 

 

 

Sesja odbyła się w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Klimontowie.  

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 10.10. 

Obradom sesji przewodniczył pan Robert Orłowski, Przewodniczący Rady . 

W sesji uczestniczyli radni, pan Edward Przytuła – Zastępca Burmistrza Miasta i 

Gminy, pani Anna Sobolewska – Skarbnik Miasta i Gminy jak listy obecności 

stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXVII/190/2020 do Nr XXVII/191/2020 w 

głosowaniu jawnym imiennym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.  

Głosowanie odbyło się w ten sposób, że pan Przewodniczący Rady wyczytywał z 

listy obecności imiona i nazwiska radnych, a kolejno wywołani radni oddawali 

swoje głosy poprzez wypowiedzenie jednej z trzech formuł: za, przeciwko, 

wstrzymuję się.  

Na podstawie oddanych głosów sporządzono imienne wykazy głosowań.  

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor. 

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Jerzy Cukrowski.  

 

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji 

Pan radny Orłowski, Przewodniczący Rady otworzył obrady XXVII sesji Rady 

Miejskiej. Sesja zwołana na wniosek Burmistrza. Serdecznie powitał panie i 

panów radnych, pana Edwarda Przytułę, Zastępcę Burmistrza , panią Skarbnik 

Annę Sobolewską. Na odstawie listy obecności stwierdził, że obecnych na sesji 

jest 14 radnych, 1 radny nieobecny usprawiedliwiony czyli podejmowane dzisiaj 

uchwały będą mieć moc prawna. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad sesji. Po jego 

odczytaniu zapytał czy są inne uwagi, propozycje do proponowanego porządku 

obrad. Propozycji do porządku obrad sesji nie wniesiono.  

Poddał porządek obrad pod głosowanie. Za: 14. Porządek przyjęto jednogłośnie.  
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Porządek obrad  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

a) Zgłaszanie propozycji  

b) Przyjęcie porządku  

3. Zmiany w budżecie gminy na 2020 r.  

4. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 

2020 – 2034. 

5. Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni 

wnoszą uwagi, zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono.  

Następnie poprosił o przedstawienie opinii Komisję Budżetu, Finansów i Majątku 

Gminy w Klimontowie.  

Opinię Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Gminy przedstawił jej 

przewodniczący pan radny Mucha. 

Pan radny Mucha – Na Komisji Budżetowej pani Skarbnik dokładnie objaśniła 

zmiany i Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie 

gminy jak i łączące się z nią zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Klimontów.  

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/190/2020 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2020 r. Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania radnych jest 

załącznikiem do niniejszego protokołu.  

 

Do punktu 4 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał radnych 

czy wnoszą uwagi, zapytania do projektu uchwały. Uwag i zapytań nie wniesiono. 

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  
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Po przeprowadzonym głosowaniu pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 

podjęła uchwałę Nr XXVIII/191/2020 w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2020 – 2034. Uchwała wraz z 

imiennym wykazem głosowania radnych jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu.  

 

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Przewodniczący Rady przed zamknięciem sesji złożył wszystkim uczestnikom 

sesji najlepsze życzenia Bożonarodzeniowe, dużo zdrowia, szczęścia, spotkań w 

gronie rodzinnym i życzył szybkiego zakończenia pandemii. 

Pan Przytuła, Zastępca Burmistrza złożył życzenia Bożonarodzeniowe i również 

życzył szybkiego zakończenia pandemii.  

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że zrealizowano wszystkie punkty 

dzisiejszego porządku obrad, serdecznie podziękował wszystkim za uczestnictwo 

w niej i ogłosił zamknięcie sesji. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:        Przewodniczył: 

 

Irena Lipiec         Robert Orłowski 


